
 

Referat fra menighetsråd, Strusshamn menighet 

Dato: 19.01.22 

 

Tilstede :  Hildur Alice Sandvold, Linda Guttormsen, Reidun Walderhaug, Torbjørn Dall-Larsen, 

Johannes Kyte, Jørgen Petersen, Thor Leutchen-Lehn, Godtfred Haugland.                                                                                                                                                                                                                                                   

Saksnr. Sak Ansvar/ 
kommentar 

 Åpning Hildur Alice 

01/2022 
 

Godkjenning av møteprotokoll fra møte 29.11.2021 
Referatet godkjennes 

Jørgen 
 

02/2022 
 

Gudstjenester siden sist, kort evaluering. Kommende 
gudstjenester, kort om tale, plan 

- Fantastisk musikk og god lyd på strømmingen på 
gudstjenesten 16.01. 

- Konfirmantpresentasjoner – nye koronaregler mht antall 
oppmøtte gjør det mulig å presentere alle i løpet av to 
gudstjenester 

- Familiegudstjeneste 06.02.  
 
NB! Tekstlesingen under gudstjenesten er ikke alltid så lett å 
oppfatte, noen leser litt for lavt eller fort. Godtfred har også fått 
andre tilbakemeldinger på dette. Sigrun får tilbakemelding om 
dette, og tar det opp med gudstjeneste-teamene. Konfirmantene 
kan få råd om hvordan de kan lese på best mulig måte (nydelig, 
tydelig og prydelig!).  

Godtfred 
 

03/2022 
 

Misjonsprosjektet gjennom Stefanusalliansen, status 
- Fått takkebrev fra Stefanusalliansen for gaver.  
- Bilder/kort film fra prosjektet som vi kan vise under 

kollektene på gudstjenestene. Bilder er teknisk mye 
lettere. Thor følger opp.  

Thor 
 

04/2022 
 

Søndagsskolen 
- Få søndagskolelærere, både i teamene og generelt, samt 

pandemi; dette gjør at det ikke har vært søndagsskole på 
lenge. 

- Nye vinduer og gardiner, og ryddig på 
søndagskolerommet nå. 

- Det er en del barn i kirken ifm. dåp, så vi kan planlegge å 
ha søndagskole de søndagene i alle fall i en periode. 

- Spørre de som var ledere på søndagskolen før 
pandemien om de vil være med igjen nå. Vi nevner 8 
personer som var med før.  

- Vanskelig å motivere ledere når det ikke er noen faste 
familier. 

- Er det i strid med trosopplæringsplanen å kun ha 
søndagsskole de gangene det er dåp?  

- Reidun snakker med Sigrun på vegne av MR om å lage en 
samling for potensielle søndagsskole-ledere. 

Hildur Alice 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Reidun 



05/2022 
 

Strategi: Gjennomgang av hovedpunktene i strategiplanen. 
Innspill jf. promotering, aktivitetskalender mm 

- Vi ser gjennom strategidokument og visjonen. Hildur 
Alice sender det ut, så kan vi se på det til neste gang.  

- Noen momenter fra gjennomgangen i dagens møte: 
- Vi er fortsatt «gode på» gudstjenester. 
- Streaming har kommet inn som et viktig tiltak, helt i tråd 

med det vi sier at vi vil gjøre (nyskapende, misjonerende) 
- Facebook er en god kanal til å nå de som er anslagsvis 

30+. Se f. eks. siden til Tveit menighet som styres av 
sogneprest der.  

- Det ligger litt arbeid bak å vedlikeholde en facebookside, 
og dette er noe en gruppe på 3-4 kan gjøre sammen. 
Sigrun har god kompetanse på dette, hun kan kanskje 
hjelpe til med en facebook-komité? Johannes tar initiativ 
til å kalle inn, Thor blir med.  

- Hjelp med transport til og fra gudstjenestene: Er dette 
godt nok informert om? Ta med i kunngjøringer? 

Hildur Alice 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Johannes  
Thor 

06/2022 
 

Oase-helg 19.-20. februar. Oppgavefordeling. 
- Seminar lørdag ettermiddag, lovsangs-samling lørdag 

kveld, gudstjeneste søndag formiddag. 
- Overnatting til Eivind Arnevåg er ordnet. Det er mulig 

Inge Birgitte S Knutsen også deltar frå Oase. 
- Hildur Alice holder tråden i dette videre, vi planlegger og 

hjelper til med mer detaljer når det nærmer seg. 

Hildur Alice 
 

07/2022 
 

Takkofferliste for 2022  
- Hildur Alice har laget utkast til offerliste for hele 2022, 

den er oversendt MR i forkant av møtet. 
- Ungdomsarbeidet har skiftet prosjekt fra Mercy Ships til 

Hope for Justice, dette korrigeres på «Godhetsdagen» 
- Noen takkoffer skal flyttes på fordi gudstjenestelista for 

sommeren ikke var helt klar når Hildur Alice fikk den, 
Godtfred ordner dette. 

- Vedtak: Utkastet er godkjent. Vi fortsetter å evaluere 
mulige mottakere. Godtfred har anledning til å flytte noe 
internt etter hvert som den enkelte gudstjeneste profil 
planlegges mer konkret, ref tidligere vedtak i MR. 

Hildur Alice 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Godtfred 

08/2022 
 

Evt 
Medlemmer til diakoniutvalg, forespørsel fra diakon 

- Vi er bedt om å komme med forslag til nye medlemmer i 
diakoniutvalget. Samtale. Torbjørn kontakter diakon og 
følger opp. 

Dato for årsmøtet 
- 24.04.  

Hildur Alice 
 
 
 
Torbjørn 

 

Neste møte i MR: 23. februar, 30. mars 

Strusshamn 19.1.2022 

Jørgen J. Petersen 

sekretær 


